
   
Karolinska Institutet      2024-06-26  
  

                   
Styrelsemöte Saco-S föreningen på KI  
  
Närvarande  
Björn Andersson 
Anna Karlsson, via zoom 
Annica Lindkvist 
Wietze de Vries 
Helin Norberg 
Claes Frostell  
 
Frånvarande  
Torkel Falkenberg, Hong Xu, Taher Darreh-Shori 
 
 
  
Tid:   Onsdag 26 juni, klockan 15.00-16.30  
Plats: SACO-S-rummet, Hus 75, Solna  
  

  
Agenda  
  

1. Mötet öppnades av Wietze. 
 

2. Dagordningen godkändes. 
 

3. Björn valdes till sekreterare och Claes till justerare.  
 

4. Protokollet från förra mötet diskuterades och lades till handlingarna. 
 

5. Planer för hösten diskuterades. Mer kommer senare. Styrelsen diskuterade sätt att få 
mer inflytande och insyn i arbetet med ledningens fokusområden för att reformera KI.  

 
6. Allmän avstämning: 

 
Annica rapporterade från KU: De nya utbildningsplanerna har fastlagts. KU 
diskuterade den nya fördelningsmodellen, identifiering av starka miljöer för 



utbildning, samt kommande översyner av råd och nämnder och den pedagogiska 
akademin. 
 
Björn rapporterade från KF: Där hölls en diskussion om ett förslag från ledningen för 
att stärka kompetensförsörjningen av lärare i områden med lite forskning genom att 
tillgöra medel för doktorander. KF tog fram ett svar där man är emot detta och vill i 
stället satsa på lärarlöner. Styrelsen beslutade att stå bakom KFs förslag. 
 
Wietze rapporterade från myndighetsövergripande samverkan: Den nya 
fördelningsmodellen har presenterats. Styrelsen gick igenom den. Den nya 
organisationen av administrationen diskuterades. Dessutom diskuterades den nya 
delegationsordningen, där mer inflytande ges till dekanerna och fakultetsnämnden, och 
vilka följder det kan få för hur facklig samverkan ska fungera.  
 
Claes rapporterade från rekryteringsnämnden: De höga kraven för att bli lektor togs 
upp och dess effekt på kompetensförsörjningen och drift av USV-enheter inom vissa 
områden diskuterades.  
 
Claes tog upp de nya reglerna för seniora forskare. Styrelsen diskuterade förslaget. 
 
Wietze rapporterade från konsistoriet: Där diskuterade flera problem på Neo i 
Flemingsberg. En ny director för Scilifelab har utsetts och en ny ordförande för 
konsistoriet ska utses.  

 
7. Helin: Höstens samfackliga möte diskuterades. En temadag kommer att hållas 15/10 

2024 kl 13-16 i George och Eva Klein, Biomedicum, Solna. Styrelsen diskuterade 
mötets inehåll. 
 

8. Övriga frågor:  
Inga 
 

9. Mötet avslutades 
 

 
 

 
 
Björn Andersson  Claes Frostell 
Sekreterare   Justerare 
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